

DU NOUVEAU CÔTÉ IMMO

-/ New in real estate



En septembre 2013, Yvan de Rham annonçait la vente de la société de Rham Sotheby's International Realty, spécialisée dans le courtage immobilier, à Philippe Cardis, ex-CEO du Groupe immobilier de Rham, ainsi qu'à plusieurs autres cadres dirigeants. Quatre mois après, voici que la nouvelle marque *Cardis – Sotheby's International Realty* voit le jour. Autour de Philippe Cardis, on retrouve Lucien Masméjan, Luca Tagliaboschi, Yves Cherpillod, et Thomas Geiser. Ce nouveau groupe reprend l'intégralité de l'activité de courtage et de pilotage de promotions à travers les agences existantes. Pour cette nouvelle entité, le partenariat avec Sotheby's International Realty est vécu comme un gage de succès, le réseau de Sotheby's International Realty permettant d'accéder à un réseau unique au monde de biens et d'acheteurs.

-/ In September 2013 Yvan de Rham announced the sale of real estate broker Rham Sotheby's International Realty to Philippe Cardis, former CEO of the de Rham real estate group, and several other senior managers. The new company Cardis–Sotheby's International Realty started operations four months later, opening a new chapter for a management team determined to consolidate its leading position in real estate brokerage in French-speaking Switzerland. Alongside Philippe Cardis are Lucien Masméjan, Luca Tagliaboschi, Yves Cherpillod and Thomas Geiser. The new shareholder team has taken over all the group's brokerage and promotional activities through its agencies in Lausanne, Geneva, Nyon, Montreux, Vevey and Fribourg. The partnership between Cardis and Sotheby's International Realty is seen as key to the new company's success in a competitive environment, since SIR gives it access to a network that is unique in the world of property and buyers, with a base of 10,000 active clients.